
Protokół nrXLY||2022
z Sesji Rady Gminy Mietków

z dnia 27 września2o22 roku
godzina rozpoczęcia: 11:05
godzina zakończeni az 12z1'6

godzina zakończenia: miejsce: Sa!a Narad Urzędu Gminy Mietków

Sesję Rady Gminy w dniu 27.09,2022 r. otworzyła Przewodniczqca Rady Gminy Mietków -
He|ena Artymowicz słowami ''otwieram Sesję Rady Gminy Mietków,,, przywitata wszystkich zebranych,
stwierdziła, że jest quorum do podejmowania uchwał (obecnych byto 15 Radnych ) - |ista obecności
Radnych oraz |ista obecności sottysów stanowiq zatqcznik nr Li2 do niniejszego protokotu.

. Zatqcznik nr t',2 . |isty obecności

Następnie Przewodniczqca Rady odczytała porzqdek obrad:

L. Otwarcie Sesji
2. Informacja w sprawie uwa8 zgłoszonych do protokotu z poprzedniej sesji z dnia 1.1.08.2022 roku,
3. |nformacje Przewodniczqcego Rady Gminy o działaniach w okresie między sesjami.
4. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwat w okresie między sesjami.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie gminy na 2022 r'
6. Podjęcie uchwaty w sprawie zmiany Wielo|etniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków.
7. Podjęcie uchwaty w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI|/2561202l Rady Gminy Mietków
z dnia 30 grudnia 202Lw sprawie wyboru metody usta|enia wysokości optaty za gospodarowanie od-
padami komunalnymi, ustalenia stawki tej optaty i ustalenia optaty za pojemnik oraz zwolnienia w
części z optaty za gospodarowanie odpadami komunaInymi wtaścicie|i nieruchomości zabudowanych
budynkami mieszkaInymijednorodzinnymi kompostujqcych bioodpady stanowiqce odpady komu-
nalne w przydomowym kompostowniku.
8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Mtodzieżowej Rady Gminy.
9. Podjęcie uchwaty w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie oddziatów zmiIitaryzowanej Samoo-
brony Gminnej i zakupu broni dla każdego rdzennego mieszkańca gminy.
10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniejsesji.
12. Wolne wnioski, informacje i zapytania.
13' Zamknięcie Sesji.

Ponieważ porzqdek obrad ulegt zmianie - na posiedzeniu potqczonych Komisji Stałych Rady Gminy
Mietków w dniu 27.o9.2022 r. wprowadzono do porzqdku jako pkt 6 ,,Podjęcie uchwaty w sprawie
zmiany Wie|o|etniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków.,,

Przewodniczqca zarzqdzita gtosowanie w sprawie zmiany porzqdku obrad. Radnijednogłośnie przyjęli
zmieniony porzqdek. Głosowanie imienne stanowi zatqcznik nr 3 do niniejszego protokotu.

. Załqcznik nr 3 . głosowanie imienne w sprawie zmiany porządku obrad.
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Następnie Przewodniczqca Rady Gminy oddata gtos Powiatowemu Rzecznikowi Konsumenta, Panu

Grzelorzowi Miś, który przedstawił swojq działaIność i powiedział o projekcie, który jest reaIizowany z

jego inicjatywy W Powiecie Wroctawskim wespót ze Stowarzyszeniem Konsumentów Aqui|a z Wrocta-

wia - a sa to spotkania dedykowane zwłaszcza seniorom, podczas których rzecznik Wraz prawnikami ze

stowarzyszenia przyb|iża prawa konsumenckie oraz uczula na negatywne praktyki nieuczciwych firm

(zwtaszcza akwizytorów, firm od pokazów,,garnkóW,, czy sprzedaży energii). Na spotkaniu takim będa

poruszane tematy praktyczne (m.in. co zrobić gdy doszto do zawarcia takiej niekorzystnej umowy, ale

też np. co zrobić w przypadku zepsucia/wady zakupionego przedmiotu etc.) '

Gtos zabrała Kami|a Czmie| _ Prezes K|ubu Seniora, która zaprosita Pana Grzegorza na spotkanie z se-

niorami. Wójt nadmienit, że takie spotkanie mogto by również być zorganizowane z okazji Gminnego

Dnia Seniora.

Ad .2
Przewodniczqca Rady poinformowata,ze do biura Rady Gminy nie zgłoszono żadnych uwag do treści

sporzqdzonego protokotu z sesji Rady Gminy z dnia tI.o8'f02f r'

Ad .3

Przewodniczqca poinformowała, że w dniu 1.5 sierpnia 2Of2 r. wptynęta petycja dotyczqca

utworzenia zmil itaryzowanych oddziatów samoobrony gminnej oraz zakupu broni d|a każdego

rdzennego mieszkańca gminy. Petycja ta, wraz z petycjq z dnia 1 sierpnia 2022 r. o utworzenie

mtodzieżowej Rady Gminy Mietków zostaty rozpatrzone na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i

Petycji w dniu 20.09.f022 r.

Ponadto do Rady Gminy Mietków wpłynęły 2 wnioski:

- o przekazanie dotacji na rzecz świetlicy Postaw Twórczych w Stróży

- o ujęcie w budżecie na rok fo23 zadania pod nazwa ,,utwardzenie drogi gruntowej na działce

nr 377 w Domanicach"

Przedmiotowe wnioski zostaty omówione na posiedzeniu potqczonych komisji stałych w dniu

dzisiejszym

Ad .4
Wójt Gmin y złozył sprawozdanie z wykonania uchwat podjętych na poprzedniej sesji:

Uchwaty, których wykonanie powierza się Wójtowi Gminy



Nr uchwały
Data

podjęci
a

Czego dotyczy Uwagi

Uchwata nr
xLvl3L412022

11..08.2
o22

Uchwata w sprawie zmiany w
budżecie Gminy na 2022 rok.

Uchwała weszła w żvcie.

Uchwata nr
xLv/3Ls/20f2

11.08.2
022

Uchwała w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie ko|ejnych umów
dzierżawy dotyczqcych tych samych
nieruchomości po mowach
zawartych na czas oznaczony do 3
lat .

Uchwała weszła w życie.

Uchwała nr
xLw/316/20f2

L1".O8.2
022

Uchwata w sprawie wyrażenia
zgody na odstqpienie obowiqzku
przetargowego trybu zawarcia
umowy dzierżawy na czas
oznaczony części nieruchomości
stanowiqcej drogę WeWnętrzna o
numerach dziatek !77 /t, t9t/2,
77/2, obręb Borzygniew

Uchwata weszta w życie.

Uchwaty nr
xLv/3r7 /202f -
xLvl33912022

oraz nr
xLv/341/2022-
xLv/342/2022

tL.o8.2
022

Uchwata w sprawie wyrażenia
zgody na odstqpienie obowiqzku
przetargowego trybu zawarcia
umowy dzierżawy na czas
oznaczony części nieruchomości
stanowiqcej drogę wewnętrznq o
numerze działki 134/54 obręb
Borzygniew

Uchwaty weszły w życie.

Uchwała nr
xLv/340/2022

1_1.08.2
o22

Uchwata w sprawie wyrażenia
zgody na odstqpienie obowiqzku
przetargowego trybu zawarcia
umowy dzierżawy na czas
oznaczony części nieruchomości
stanowiqcej drogę wewnętrznq o
numerze działki t34l65, obręb
Borzygniew

Uchwata weszta w życie

Uchwata nr
xLvl343/f022

LL.08.2
022

Uchwata w sprawie wyrażenia
zgody na odstqpienie obowiqzku
przetargowego trybu zawarcia
umowy dzierżawy na czas
oznaczony częśpi nieruchomości
stanowiqcej drogę WeWnętrznq o
numerze dziatki 34lL, obręb
Chwałów

Uchwała weszta w życie.



Ad.5.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2022 rok.
Projekt uchwały przedstawita Skarbnik Gminy.

Gtosowało 15 radnych - oddano 1.5 gtosów ,,Zd,, . Przewodniczqca stwie rdzi|a, że uchwata
zostata podjęta jednogłośnie. Głosowanie imienne Wraz z podjętq uchwałq stanowiq zatqcznik nr 4 do
niniejszego protokołu

Załqcznik nr 4 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy na 2022
rok.

Ad.6 .

Podjęcie uchwaty w sprawie zmiany Wie|o|etniej Prognozy Finansowej Gminy Mietków.

Projekt uchwaty przedstawiła Skarbnik Gminy.

Głosowało 15 radnych - oddano 15 gtosów ,,za.,, Przewodniczqca stwierdzita, że uchwała zostata
podjęta jednogtośnie' Gtosowanie imienne Wraz z podjętq uchwałq stanowiq zatqcznik nr 5 do
niniejszego protokołu

_ Załqcznik nr 5 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie zmiany Wielotetniej Prognozy
Finansowej Gminy Mietków.

Ad .7 .

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwaty nr XXXV|l/2 56/2o2t Rady Gminy Mietków z dnia 30
grudnia 2o2tw sprawie wyboru metody usta|enia wysokości optaty za gospodarowanie odpadami
komuna|nymi, ustalenia stawki tej optaty i usta|enia opłaty za pojemnik oraz zwo|nienia w części z
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicie|i nieruchomości zabudowanych budyn-
kami mieszkaInymijednorodzinnymi kompostujqcych bioodpady stanowiqce odpady komunalne w
przydomowym kom postowniku.

Projekt uchwaty przedstawit Wójt Gminy Mietków Jak nadmienit, zmiana wynika z konieczności
dostosowania uchwały do obowiqzujqcych przepisów. Poprźednio stawki za worek i za pojemnik były
zróżnicowane, na chwi|ę obecnq zostaty one ujednoIicone Uchwata dotyczy nieruchomości
niezamieszkatych.

Głosowato 15 radnych _ oddano 1.5 gtosów ,,za,,' P|zewodniczqca stwierdzita, że uchwała została
podjęta jednogłośnie. Gtosowanie imienn € Wraz z podjętq uchwatq steinowiq załqcznik nr 6 do
niniejszego protokotu

- Załqcznik nr 6 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI|/ 2561202l'
Rady Gminy Mietków z dnia 30 grudnia 2o2l.w sprawie wyboru metody usta|enia wysokości
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opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawkitej opłaty i ustalenia opłaty
za pojemnik oraz zwolnienia w częściz opłaty za gospodarowanie odpadami komunatnymiwłaści-
cie|i nieruchomości zabudowanych budynkami mieszka|nymijednorodzinnymi kompostujacych
bioodpady stanowiqce odpady komunalne w przydomowym kompostowniku.

Ad .8

Podjęcie uchwaty w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy Mietków.

Projekt uchwaĘ przedstawił Przewodniczqcy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Janusz Albert

Gtosowato 1.5 radnych - oddano 15 głosów ,,Zd,, ,Przewodniczqca stwierdzi|a, że uchwała została
podjęta jednogtośnie. Gtosowanie imienne wraz z podjętq uchwałq stanowiq zatqcznik nr 7 do
niniejszego protokołu.

Załqcznik nr 7 - głosowanie imienne i uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie
Młodzieżowej Rady Gminy Mietków.

Ad .9

Podjęcie uchwaty w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie oddziatów zmiIitaryzowanej Samoob-
rony Gminnej i zakupu broni d|a każdego rdzennego mieszkańca gminy.

Projekt uchwały przedstawit Przewodniczqcy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Janusz Albert

Gtosowało 1.5 radnych - oddano 1.5 gtosów ,,Zd,, .Przewodniczqca stwierdzita, że uchwata zostata
podjęta jednogłośnie. Gtosowanie imienne wraz z podjęta uchwatq stanowiq załqcznik nr 8 do
n i n iejszego protokotu.

Załqcznik nr 8 - głosowanie imienne i uchwała w
oddziałów zmilitaryzowanej Samoobrony Gminnej i
zkańca gminy.

Ad .10 .
Nie zgtoszono interpelacji ani zapytań.

Ad .11 .

sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie
zakupu broni dla każdego rdzennego mies-

Na poprzedniej sesji nie zgtoszono interpe|acji ani zapytań.

Ad.12.

Radny Janusz A|bert prosit o szybkq interwencję W sprawie zatatania dziur na skrzyżowaniu przy u|.
Mietkowskiej i Szko|nej w Proszkowicach {przy przystanku autobusowym), teraz gdy ciqg|e sq opady
sprawa się jeszcze pogorszyła. Wójt odpart, ze zaraz po sesji uda się z tym tematem do Kierownika ZGK.
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Sottys Proszkowic l. Mó| zadata pytanie o to do kogo na|eżq topo|e przy przepompowni.
Wójt o$powiedział, że wszystkie drzewa należq do gminy i będq wycięte w ustawowym terminie.

Następnie gtos zabrata Jo|anta Borecka Sołtys Mietkowa, która powiedziata, że w zwiqzku z inwestycjq
jaka pIanuje na terenie Mietkowa firma transportowa Schavemake1 mieszkańcy prosza o
informowanie o ko|ejnych etapach przedsięwzięcia. Zaniepokojenie budzi kwestia przetaczania
wagonów przez stary przejazd ko|ejowy, co utrudni osobom dojeżdżajqcym z Mietkowa, Maniowa czy
Proszkowic dojazd na stację PKP. Ko|ejnq kwestia jest także hałas, który będzie dotk|iwy zwtaszcza d|a
mieszkańcóW nowo wybudowanych domóW przy ulicy Dębowej.

Wójt odpowiedziat, że kwestia u|icy Dębowej pozostaje otwarta gdyż Gmina Mietków wystqpiła o
dotację na budowę drogi, która rozpoczynałaby się między jednym a drugim przejazdem ko|ejowym,
przez tory, za szkotq, tak aby odciqży od ruchu mieszkańców u|icy Dębowej. oczywiście, jest to
uwarunkowane otrzymaniem dotacji. Jak wskazat Wójt inwestor (Schavemaker), jeszcze nie w petni się
u|okowat, ale jeżeIi wszystko się sfinaIizuje to istotnie, obIicze Mietkowa się zmieni, zwłaszcza,że często
za jednq firmq podqżajq kolejne i jest nadzieja, że obszar od Herimu az do Borzygniewu między |iniq
kolejowq, także zostanie zagospodarowany pod kqtem gospodarczym innym niż ro|nicza. Więc
planowana droga tym bardziej ma sens.
Wójt zapowiedział, że zwróci się na piśmie do firmy projektujqcej żeby Wagony nie były przetaczane na
starym przejeździe ko|ejowym. Mówiqc o odciqżeniu Mietkowa z ruchu ciężarowego, na chwilę obecnq
zostat odebrany i oddany do użytku odcinek drogi przy tamie od Borzygniewu aż do mostu. Sq też inne
zamysły W tym zakresie, ale jest jeszcze za wcześnie żeby o nich mówić. Jak zaznaczyt Wójt pierwsze
ana|izy mówiq o tym, że ruch ciężarowy utrzyma się na takim samym poziomie jak przy funkcjonowaniu
żwirowni (nie zwiększy się), zmianie może ulec tonaż.

Następnie Wójt poprosit o głos gdyż chciatby przekazać ważne, choć trudne informacje. Jak ttumaczył
Wójt, Polskie Sieci EIektroenergetyczne Wypowiedziaty umoWę dotychczasowemu dostawcy energiitj.
firmie Vervis. W tym momencie z automatu przesył energii zaczqt zapewniać podmiot rezerwowy tj.
Tauron Sprzedaż. od tego momentu stawki z O,28 gr za 1' kwh wzrosły do poziom u 2,44 zt. Tym samym
zamiast zaktadanych 92.000 zt, które miaty być wydatkowane do końca roku, Gmina musi zabezpieczyć
kwotę 7f7,00o zł. Nadto do cen energii podmiot zastępczy dolicza do każdejfaktury kwotę 70zttzw,
optaty handlowej. Gmina W porozumieniu z prawnikiem będzie starata się wyegzekwować tq różnicę ,
ale na|eżności muszq być regu|owane, stqd m.in. zapis w uchwa|e budżetowej o zaciqgnięciu kredytu
na kwotę 1.000.000 zł.
Podmiotem, który generuje największe koszty jest Zaktad Gospodarki KomunaInej (stacje uzdatniania
wody i oczyszczalnia ścieków ), a|e przerzucenie kosztów energii na mieszkańców wiqzatoby się z dra-
stycznymi podwyżkami cen wody i odbioru ścieków. W zwiqzku z tym, biorqc pod uwagę koszy gene-
rowane przez oświet|enie u|iczne (wzrost z poziomu 34'oo0 zt do 300.000 zt) Wójt zapowiedziat, że w
ramach oszczędności, w godzinach od 22.00 do 5.00 rano nastqpi wytqczenie oświet|enia ulicznego we
wszystkich miejscowościach Gminy Mietków' Jak zaznaczyt Wójt pomimo zaproszenia do negocjacji
innych dostawców energii, nikt się nie zgłosił, zaś Tauron przedstawit ofertę jeszcze wyższq niż ta, którq
nal icza obecnie.

Sottys Ujowa GabrieIa WaIkiewicz zauwazyła,że jeszcze jest kwestia stawek opłaty za śmieci.

Wójt odpowiedziat, że to jest nieco inna kwestia, a|e można zaktadać, że koszty odbioru to nie ty|ko
paIiwo iwynagrodzenie pracowników, a|e też energia jaka jest zużywana przez park maszynowy zaktadu.
Co będzie? Trudno powiedzieć, przekazujemy informacje, w jakim potożeniu znajdujemy się w chwi|i
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obecnej. Wójt poprosit o zrozumienie wobec wszystkich form oszczędzania, jakie będq wprowadzone.
Z|econy został przeg|qd wszystkich odbiorników energi i w ce|u ich wymiany a bardziej energooszczędne,
ale takich rzeczY jak oświet|enie ul iczne nie da się zmniejszyć w inny sposób jak przez czasowe
wyłqczenie.

Sottys | ' Mó| zadata pytanie kiedy nastqpiwyłqczenie? |w jakich godzinach?
Wójt odpowiedziat, że zostanie wystane z|ecenie do Tauronu i on fizycznie dokona wyłqczenia'
Natomiast godziny to 22.00 - 5.00 rano. Godzina 22.00 to jest czas zamknięcia ostatnich sklepów na
terenie gminy.
Sołtys |' Mó| zauważyła, że jest jeszcze ostatni pociqg, który do Mietkowa przyjeildżla po 23.00, a którym
ludzie wracajq z pracy. Wójt odpowiedział, ze ludzie najczęściej itak przyjeidŻajq autami. Sekretarz
dodat, że akurat lampy na odcinku ze stacji PKP do pierwszych zabudowań w Mietkowie to są |ampy
so|arne więc one nie potrzebujq zasi|ania z sieci.

Sekretarz Gminy nadmienit także, że pojawiła się p|otka, że nie oszczędza się w urzędzie, i w nocy świeci
się światto. otóż poświatę daja tylko oznakowania dróg ewakuacyjnych, które sq zasiIane
akumu|atorowo i zgodnie z przepisamito musi dziatać. Natomiast żadne inne światła się nie świecq.

Przewodniczqca stwierdziła, że niestety takie wyzwania stojq przed wszystkimi gminami. Wójt
nadmienit, że gminy majqce innych dostawców majq problem od 1 stycznia, natomiast my jesteśmy
,,bici,, już teraz bo PSE wyk|uczyto naszego dostawcę. I musimy przezto oszczędzać już teraz.

Ponieważ nie byto więcej pytań Przewodniczaca przystqpita do zamknięcia sesji.

Ad .13 .

Przewodniczqca zamknęła sesję słowami,,Zamykam sesję Rady Gminy Mietków,.

Prze ąca
Protokotowała: R cfy r c'ly

y GninY


